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HOOLEKOGU KOOSOLEKU PROTOKOLL 

Koosoleku toimumise aeg 12.juuni 2023  

Koosolek algas kell 19.00 Koosolek lõppes 20.35 

Koosoleku toimumise koht Sambla 18, Kilingi-Nõmme 

Koosolekul osalesid: Martti Rooden – vanemate esindaja 
Kristiina Välja – vanemate esindaja 
Tarmo Tamm – vanemate esindaja 
Gertrud Liebenau – õpilaste esindaja. Osales zoom vahendusel 
Tony Malva – vilistlaste esindaja 
Regina Arnemann  – õppenõukogu esindaja 
Kätlin Laur – õppenõukogu esindaja 
Eiko Tammist – vanemate esindaja 
Kaire Kovalevski – vanemate esindaja 

Koosolekult puudusid: Aleksander Vilinurm, kooli pidaja esindaja, Arvi Tallo – hoolekogu 
esimees, vanemate esindaja 

Koosolekul viibisid: Erli Aasamets – Kilingi-Nõmme Gümnaasiumi direktor 
Kairi Kaldoja – Kilingi-Nõmme Gümnaasiumi õppealajuhataja 

Koosolekut juhatas: Martti 
Rooden 

Koosolekut protokollis: Kaire Kovalevski 

 
PÄEVAKORD: 
 

1. Õppeaasta esmane kokkuvõte. 
2. Uue õppeaasta ettevalmistuse käik. 
3. Info 
1. Kokkuvõte I poolaasta õppe- ja kasvatustöö tulemustest. 

Õppejuht Kairi Kaldoja andis ülevaate esmastest õppetöö tulemustest. Täpsed numbrid selguvad pärast 
täiendava õppetöö lõppu ja kinnitatakse 30.augustil. 

  III trimester (aasta) 

  2020 2021 2022 2023 

  Õpilasi % Õpilasi % Õpilasi % Õpilasi % 

hinne 5,0 91 27% 80 26,10% 62 21,00% 66 22,50% 

hinne 4,5 – 4,9 79 23.7% 73 23,80% 67 22,50% 76 26,00% 

hinne 4 ja 5 40 12% 24 7,80% 19 6,40% 28 8,50% 

puudulik 16 4,70% 8 2,70% 19 6,40% 28 8,50% 

õppeedukus   95%   97,50%   94,20%     
 
Kommentaarid: 

• heade ja väga heade õppetulemustega õpilaste arv hakkab jõudma pandeemiaeelsele 
tasemele. 

• puudulike hinnetega õpilaste võrdluses varasemate aastatega tuleb arvestada, et eelmiste 
aastate puhul on tegemist augusti lõpu seisuga ja selle õppeaasta juures on juuni alguse 
tulemused. Ehk siis – on päris mitmeid õpilasi, kellel tuleb pingutada pikendatud õppetööl 
veel ka augustis. 

Õppeaasta esmased õppetöö tulemuse võeti teadmiseks. 
 
Õppejuht Kairi Kaldoja andis ülevaate ka muudest õppe- ja kasvatustegevusega ning kooliperega seotust 
tulemustest: 

• õppetöö tublide vastuvõtul 79 õpilast (kiituskirjad, olümpiaadide ja konkursside kohad) ca 24 %; 

• 1 kuld- ja 2 hõbemedalit gümnaasiumis, 6 kiituskirja põhikoolis; 



2 
 

• vabariigi tasandil olümpiaadidel kunst, mate, tööõpetus, inglise keel; 

• 1 klassikursuse kordaja, praeguse seisuga 3 põhikooli hindega „2“ lõpetajat; 

• huvitegevused tublide vastuvõtul 101 õpilast (spordivõistlused, mitmesugused muud võistlused, 
kokku 334 protokollilist tulemust) ca 30 % 

• traditsioonilised kergejõustik, võimlemine aga ka maastikuvibu ja orienteerumine, lisandunud 
Kaitseliidu valdkond 

• Personal: 4 magistrikraadi, 1 meister- ja 1 vanemõpetaja, 1 rahvusvaheline sertifikaat 
 
Info võeti teadmiseks. 
 

2. Uue õppeaasta ettevalmistuse käik. 
 
Direktor Erli Aasamets andis ülevaate järgmistel teemadel: 

• Sisehindamise aruanne: õppenõukogus 19.06.2023 

• Arengukava: ver_0 12.06.2023 hoolekogus, projekt KAK’ides august 23, valmis 30.aug 2023 
õppenõukogus ja hoolekogus, sept 23 õpilasesinduses ja esitamine pidajale 

• Personali enesetäiendus plaan (koolituskava): august 2023, sh Arengusammud (Steplab) keskkonna 
piloteerimine 

• 2022/23 õppeaasta kokkuvõte ja tulemuslikkuse analüüs: juuni – august 2023 

• Vilistlaste kokkutulek 21.okt 2023 

• Õppekava: august 2023 – märts 2024 

• Ainekavad: november 2023 – juuni 2024 

• Sambla 18 rekonstrueerimise käik: projekteerimine nov 2023, rahastus, ehituse riigihange märts 2024, 
energiatõhususe meetme lõpp 20.06.205 

 
Direktor Erli Aasamets selgitas, miks ja kuidas on sisehindamise aruanne aluseks arengukava koostamisele. 
Seega on mõistlik, kui hoolekogu on ka sisehindamise aruandega kursis. 
Sisehindamise aruande arutlusel analüüsiti põhjalikumalt õpilaste perspektiivset arvu sest see mõjutab 
otseselt arengukava põhieesmärke. Arutluse käigus toetati plaani vanematega koostöö tihendamisest. 
Arengukava arutelul toetati projekti, kus on esitatud põhieesmärgid ja suunad ning mitte koostada detailset 
tegevuste tabelit aastate lõikes. Uue perioodi arengukava moto ja väärtused on veel koolis arutlusel kuid 
kindlasti on hoolekogu seisukohad olulised. Kavandatud on kooli logo ja visuaalse identiteedi uuendamine 
 
Info võeti teadmiseks. 
 

3. Info 
 
Direktor Erli Aasamets tutvustas järgmiseid teemasid: 
dokumendid, mida soovime augustis arutada enne nende kinnitamist 

◦ Üldtööplaan  
◦ Arengukava 
◦ Õppekavad 

dokumendid, mille uuendamist soovime augustis alustada 
◦ koolieksami eristuskirja muutmine (kas jääb komplekseksam mitmest ainest või ühe aine põhine? kas 

valib õpilane või kool?) 
◦ gümnaasiumi õppekava (hindamise osas: kui pikk saab olla hinnete parandamise periood – üks kuu, 

kolm kuud? 
◦ põhikooli õppekava (valikainete sisse toomine ja tunnijaotuskava muutmine) 

kooli kuvandi terviklik lahendus: logo, stiil, trükised, meened, meediakanalid 
töötajad 

◦ koormused oluliselt kasvanud koolivälistest teguritest tulenevalt 
◦ tuleb valida täpsed fookusteemad ja olla samas paindlik 
◦ väljuvad Mari Karon, Eha Kipri, Regina Arnemann 
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Konkursid (15.juuni – 22.juuni) 
◦ geograafiaõpetaja põhikoolis ja gümnaasiumis, 0,6 ak 
◦ kehalise kasvatuse õpetaja põhikoolis ja gümnaasiumis, 1,0 ak 

Päevakorras 
◦ 2023/24 

◦ UA lapsed klasside juurde 
◦ ettevõtlus/rahatarkus, gümnaasiumis riigikaitse kohustuslik 
◦ erimenüüd koolisööklas? 
◦ Teabekanalid – õpetajatel 5-6 sest nii on vanematele ja lastele mugav? 

◦ Edasi? 
◦ Keeled edaspidi? 
◦ Tehnoloogia tulevik? 
◦ 75 min tunnid? 

10.klassi vastuvõtt (max 24 õpilast, reklaamikulud KiNG-l 0 €) 
Laagrid sel suvel 

◦ 14.-18.06 ja 24.07-22.08 on lepingutega laagrid 
◦ kool ei kavanda nn õpihuvilaagreid (nagu eelmisel suvel) 
◦ kool ei algata laagreid Ukraina lastega 

2023/24. õa min 4 e-õppe päeva 
2023.a eelarve …  
Õpilaskodu kodukorda muudatused: 

◦ et energiajoogid on keelatud 
◦ mis reguleeriks välisveekogude ääres viibimist ja ilma täiskasvanu järelvalveta ujumist. 
◦ kodukorras ei ole ära toodud lapsevanema kohustusi, puudumisest teavitamine jms 
◦ Vb ka nädalavahetusel ööbimise võimalus ja vastutus 

 
Direktor Erli Aasamets andis ülevaate ja näitas võimalikke ruumilahendusi seoses koolihoone 
rekonstrueerimisprojekti arhitektuurse osaga. Lisaks energiatõhususe meetme eesmärkidele on vaja hoone 
kasulik ja köetav pind maksimaalselt ära kasutada minimaalsete konstrukstioonide muudatustega. Kesksel 
kohal on tehnoloogia- ja tööõpetuse klassi väljaehitamine sest olemasolev ei vasta õigusaktidele. Olulised 
kohad on aula, lava ja lavataguste ruumide kasutusele võtmine ning erinevates suurustes (15 – 70 ruutmeetrit) 
õpperuumide kavandamine mis tagaks olulise säästu ning painlikku õppekorralduse. Silmas tuleb pidada ka 
õpetajate töökeskkonna tingimusi ja neid parandada. 
Arutlusel tegid ruumilahenduste osas ettepanekuid Tony Malva ja Martti Rooden juhtides tähelepanu 
võimalustele kavandada erinevate suurustega klassiruume II ja III korrusel. 
 
Info võeti teadmiseks. 
 
 
Martti Rooden      Kaire Kovalevski 
Koosoleku juhataja     Protokollija 
[digiallkiri]      [digiallkiri] 

 


